
 
BOC Credit Card Rewards 2025 – Selected Merchant Offers 

中銀信用卡獎賞 2025 – 精選商戶優惠 

Promotion Period 推廣期: 2025.7.1 - 2025.8.31 

During the Promotion Period, members can enjoy various shopping privileges at selected 
merchants at the Participating Mall* by spending with Eligible BOC Credit Card (including Eligible 
Mobile Payment) or physical BOC Credit Card bearing the logo issued in the mainland.  
推廣期內，客戶以香港發行印有中銀標誌的中銀信用卡(包括合資格流動支付)或內地發行並印有

中銀標誌的中銀信用卡實體卡於參與商場的商户簽賬，即享以下精選商户禮遇: 

 

1 
 

Food & Beverages 餐飲 

K
ai

 T
ak

 M
al

l 1
 

啟
德
零
售

館
1 

 

 

 

In-mart 
 

M1-103, Level 1, Mall 1 
 

• Enjoy 5% off upon purchase of HK$300 (Except for Alcohol Series and 
Abalone) 
消費滿 HK$300 享 95 折 (酒類和鮑魚除外) 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons. 
• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 
• The offer can only be used once. 
• In case of any dispute, In-Mart reserves the right of final decision on all related matters. 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
• 優惠不可兌換現金或其他產品。 
• 此優惠將只可享用優惠一次。 
• 如有任何爭議，In-Mart 將保留最終決定權。 

 
 

 
Shabu Days 
好鍋日子 

 

M1-206, Level 2, Mall 1 
 

•  Enjoy a can of free drink (Retail Price HK$12) upon purchase of any 
hot pot set.  
惠顧任何火鍋套餐，免費贈送飲品一罐 (價值 HK$12) 。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount and cash 

coupons. 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

  

 
Twins Liangpi X 

Kabushikigaisha Limited 
兩姊妹涼皮 X 株式会社

有限公司  
 

M1-206, Level 2, Mall 1 
 

• Enjoy HK$10 discount on Snacks upon purchase of any Signature 
Noodles. 

        惠顧任何招牌皮麵，即享前菜及小食 HK$10 折扣優惠。  
  

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount and cash 

coupons. 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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GoNuts 

 

M2-016, Level G, Mall 2 

• Enjoy a 10% off upon dinnertime dine-in consumption of HK$600 or 
above. 
晚市堂食消費滿 HK$600 可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price. 
• The offer is only applicable for Dinner session (6:00pm onwards). 
• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed. 
• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons. 
• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 
• In case of any dispute, GoNuts reserves the right of final decision on all related matters. 
• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。 
• 優惠只適用於晚市 (下午六時起) 。 
• 每檯每次只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併賬單。 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
• 優惠不可兌換現金或其他產品。 
• 如有任何爭議，GoNuts 將保留最終決定權。 
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LOCOGINGER 
本薑好物 

 

M2-106, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 35% off upon purchase of regular-priced items. 
凡購買任何產品，可享原價 65 折優惠。 

  

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer applies to all products. 
• This offer cannot be combined with other promotions. 
• The company reserves the right to change or cancel the offer at any time. 
• 此優惠適用於所有產品。 
• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 
• 本公司保留隨時更改或取消優惠的權利。 

 

 

 

 
 

Greyhound Café 
 

M2-112, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on a la carte dine-in and takeaway menu (except set 
menu). 
堂食及外賣自取單點餐牌 9 折 (套餐除外) 。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 
• The offer is not applicable on Saturdays, Sundays, public holidays, special days and event 

days. 
• The offer is not applicable to set menu. 
• The offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• 此優惠不適用於星期六、星期日、公眾假期、特別日子及賽事演出日子。 
• 此優惠不適用於套餐菜單。 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 
 

Red House 
紅舍 

 

M2-210, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on a la carte dine-in and takeaway menu (except set 
menu, abalone, sea cucumber, shark fin, fish maw and seafood). 
堂食及外賣自取單點餐牌 9 折 (套餐、鮑參翅肚及海鮮除外) 。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 
• The offer is not applicable on Saturdays, Sundays, public holidays, special days and event 

days.  
• The offer is not applicable to set menu, abalone, sea cucumber, shark fin, fish maw and 

seafood). 
• The offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• 此優惠不適用於星期六、星期日、公眾假期、特別日子及賽事演出日子。 
• 此優惠不適用於套餐、鮑參翅肚及海鮮。 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 

 
Sharetea 
歇腳亭 

M2-LA209, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 50% discount on the second cup/bowl of the same item. 
任何消費享同款第二杯/碗半價優惠。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.  
• Any disputes, Sharetea reserves the right of final decision. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 如有任何爭議，Sharetea 會保留最終決定權。 

 

 

  

 
Gyu-Kaku J 

牛角 J 

M2-301, Level 3, Mall 2 
 

• Enjoy a free upgrade to Gyu-Kaku Rice (Retail Price HK$9) upon 
purchase of 150g or above yakiniku set. 
惠顧 150g 或以上燒肉定食，可免費升級牛角飯 (價值 HK$9)。 
  

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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Ming Garden  
名苑酒家  

  
M2-310, Level 3, Mall 2  

 

• Enjoy a 10% off upon dinnertime dine-in consumption of regular-
priced main menu.  
晚市堂食正價主菜單可享 9折優惠。  
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price.  
• The offer is only applicable for Dinner session on Mondays to Fridays  (6:00pm onwards, 

except public holidays).  
• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed.  
• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.  
• The offer is non-exchangeable for cash or other products.  
• In case of any dispute, Ming Garden Restaurant reserves the right of final decision on all 

related matters.  
• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。  
• 優惠只適用於星期一至星期五晚市 (下午六時起，公衆假期除外) 。  
• 每檯每次只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併賬單。  
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。  
• 優惠不可兌換現金或其他產品。  
• 如有任何爭議，名苑酒家將保留最終決定權。  

 

 

  

 
Shugetsu 

麵鮮醬油房周月 
 

M2-316, Level 3, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HK$300. 
惠顧任何食品滿 HK$300 即享 9 折優惠。 
  

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer is only applicable to dine-in only. 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• 只限堂食。 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠只適用於正價貨品。 

 

 

 
Min Tong 
麵堂 

 

M2-317, Level 3, Mall 2 
 

• Enjoy 12% off upon spending of HK$150 (excluding 10% service 
charge). 
消費滿 HK$150 可享 88 折（不包含 10%服務費）。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• In the event of any disputes, Min Tong reserves the right of final decision. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠只適用於正價貨品。 
• 如有任何爭議， 麵堂保留最終決定權。 

 

 

 

 
 

Green Coconut 
青椰 

 

M2-403, Level 4, Mall 2 
 

• Enjoy 8% off on dining-in purchases of HK$150 or above. 
堂食滿 HK$150，即可享 92 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer is only valid for dine-in and takeaway, not applicable to online ordering and delivery 

service,  
• This offer cannot be used in conjunction with other promotional privileges. 
• 此優惠只限堂食及外賣自取，線上預訂及運費恕不適用。 
• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 
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The Steam Hut 

蒸廬 
 

M3-205, Level 2, Mall 3 

 

• Enjoy a free complimentary drink upon spending. 
消費即可享特製飲品一瓶（桔仔水、斑蘭香茅茶、冰糖薏米水或經典

美祿）。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with other offers. 
• This offer can only be used once per purchase. 
• This offer cannot be refunded or exchanged for cash, and no change will be given. 
• Customers must inform the staff on site before paying to use the offer. 
• 此優惠不得與其他優惠同時使用。 
• 此優惠每次消費限用一次。 
• 此優惠不可退款或兌換現金，並不設找續。 
• 顧客必須於付款前向在場職員向知使用優惠。 

 
 

 
The Pantry Club 

M3-005, Level G, Mall 3 
 

• Enjoy 10% off upon any single purchase of HK$500 or above. 
單一消費滿 HK$ 500 即可享 9 折 折扣。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only available on Monday to Friday (except public holiday) after 3pm. 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• 此優惠只適用於星期一至星期五（公眾假期除外）, 下午 3 時後有效。 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
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HUNGRY TIGER HIDDEN 

DRAGON RESTAURANT & 
BAR 

餓虎藏龍餐廳及酒吧 
 

WC-401, Level 4,  
Health and Wellness Centre 

 

• Enjoy 10% off regular-priced food and beverages. 
正價食品及飲品 9 折。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer can only be used on or before the expiry date except public holidays. 
• This offer is only applicable for the dining spending at the restaurant and not applicable for 

the merchandise items. 
• This offer is not applicable to corkage, cake-cutting charge, private events, coupons and 

vouchers. 
• 10% service charge is calculated based on the original price. 
• This offer must be presented before payment. No retrospective arrangement can be made. 
• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers and is non-

exchangeable for cash or/and other gifts. 
• This offer is applicable to dine-in and takeaway. 
• In case of disputes, the decision of Hungry Tiger Hidden Dragon F&B Group shall be final. 
• Reservation hotline: (852)6361-4967 

此優惠只適用於推廣期內使用（公眾假期除外），逾期無效。 
• 此優惠只適用於餐飲消費，不適用於購買產品。 
• 此優惠不適用於開瓶費、切餅費、私人活動、現金券或禮券。 
• 加一服務費以原價計算。 
• 此優惠必須於付款前出示，期後恕不受理。 
• 此優惠不可與其它優惠同時使用以及不可兌換現金或/和其他禮品。 
• 此優惠適用於堂食及外賣。 
• 如有爭議，餓虎藏龍飲食集團保留最終決定權。 
• 訂座電話: (852)6361-4967 
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Catalog 

 

M1-007 & M1-008,  
Level G, Mall 1 

 

• Enjoy 30% off on selected regular-priced items. 
指定正價貨品可享 7 折。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer is only applicable at the Kai Tak Mall branch. 
• 此優惠只適用於啟德零售館分店。 
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PUMA 
 

M2-008,  
Level G, Mall 2 

 

• Enjoy 15% off on regular-priced items. 
購買正價商品可享 85 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• Excluded selected items. 
• 指定貨品除外 

 

 

Skechers 
 

M2-009, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on regular-priced footwear items. 
購買正價鞋履產品享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with shop promotions. 
• This offer can be used in conjunction with coupons, except specific coupons. 
• Eligible Cardholder must indicate to use this offer before payment in order to enjoy the 

discount. 
• In case of any disputes, SKECHERS reserves the right of final decision. 
• 此優惠不可與店舖優惠同時使用。 
• 此優惠可與優惠券同時使用(指定優惠券除外) 。 
• 合資格持卡人須於付款前表明使用此優惠，方可享折扣。 
• 如有任何爭議，SKECHERS 保留最終決定權。 

 
 

 
National Geographic 

Apparel 
 

M2-012, Level G, Mall 2 

 

• Enjoy 5% off on regular priced items. 
購買正價貨品享 95 折優惠。 
 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• Exclude carriers and socks。 
• This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 
• In case of any disputes, National Geographic reserves the right of final decision on the promotion.  
• 不包括行李箱及襪子。 
• 推廣不可與其他優惠同時使用。 
• The Nature APAC Limited 有權保留最終決定權。 
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FANTOWN 
聚星商店 

 

M2-015, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy HK$50 off upon purchase of HK$50 
消費滿 HK$500 即可享 HK$50 扣減優惠 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

此優惠只適用於正價貨品。 

 

 

Happy Walking 
步‧足‧履 

 

M2-215, Level 2, Mall 2 

• Enjoy 20% off for Ezped children shoes. 
• Enjoy HK$100 off upon purchase of HK$1,000 or above on regular-

priced items 
購買 Ezped 兒童功能鞋享 8 折優惠。 
購買正價貨品滿 HK$1,000 或以上可享 HK$100 折扣優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used for custom made products. 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• 此優惠不適用於訂製産品。 
• 此優惠只適用於正價貨品。 
 

 

 

Bodycare 
體健有限公司 

 

M2-219, Level 2, Mall 2 

• Enjoy 40% off upon purchase of SEAT CUSHION AT WORK (BLUE) 
(Original price: HK$356) 

• Enjoy 30% off upon purchase of CUSTOM SHAPE FITTING PILLOW 
(Original Price: HK$1,496) 

• Enjoy 40% off upon purchase of BALANCEON VETAGEL™ CAR SEAT 
CUSHION (Original Price: HK$1,096) 
購買便攜記憶海綿坐墊 (藍色)一件即享 6 折優惠 (原價 HK$356) 
購買度身適合身體形態枕一件即享 7 折優惠 (原價 HK$1,496) 
購買蜂巢凝膠坐墊 (配卡扣款)一件即享 6 折優惠 (原價 HK$1,096) 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• First come first served, while stocks last.  
• 50 quotas applied for each offer. 
• 優惠先到先得，售完即止。 
• 每個優惠限量 50 份。 
 

 

Fashion & Accessories 時裝及配飾 
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Garmin 
 

M1-005, Level G, Mall 1 

• Receive a free Garmin Microfibre Towel upon net spending of HK$2,000 
or above. 
消費淨值滿 HK$2,000 或以上，即可獲贈 Garmin 超細纖維毛巾乙條。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer is available while stocks last; first-come, first-served. 
• This offer cannot be exchanged for cash or other discounts. 
• Garmin reserves the right of final decision in case of any dispute. 
• 禮品數量有限，先到先得，送完即止。 
• 此優惠不可兑換成現金或其他優惠。 
• 如有任何爭議，Garmin 保留最終決定權。 

 



 
BOC Credit Card Rewards 2025 – Selected Merchant Offers 

中銀信用卡獎賞 2025 – 精選商戶優惠 

Promotion Period 推廣期: 2025.7.1 - 2025.8.31 

During the Promotion Period, members can enjoy various shopping privileges at selected 
merchants at the Participating Mall* by spending with Eligible BOC Credit Card (including Eligible 
Mobile Payment) or physical BOC Credit Card bearing the logo issued in the mainland.  
推廣期內，客戶以香港發行印有中銀標誌的中銀信用卡(包括合資格流動支付)或內地發行並印有

中銀標誌的中銀信用卡實體卡於參與商場的商户簽賬，即享以下精選商户禮遇: 
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Crocs 

 

M2-006, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy HK$30 off upon purchase of HK$450 on regular-priced items. 
購買任何正價貨品滿 HK$450，即可享 HK$30 折扣優惠 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠只適用於正價貨品。 

 

 
 
 

 
 

The Common Ground 
 

M2-121, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchasing 2pcs of regular-priced items. 
購買正價貨品 2 件享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠只適用於正價貨品。 

 

Fashion & Accessories 時裝及配飾 
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BIGPACK 
 

M2-217, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon net purchase of 2 items at HK$600 or above 
購買任何兩件產品折實 HK$600 或以上可享九折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with fixed price items or any other promotional offers. 
• 此優惠不能與公價貨品及其他推廣優惠同時使用。 

 

 
 
 

 
 

StayDreaming 
 

M2-307, Level 3, Mall 2 
 

• Offer 1: Enjoy 5% off upon any purchase. 
• Offer 2: Enjoy 8% off on StayDreaming Original Selection Phone Cases. 

優惠 1：任何消費可享 95 折優惠。 
優惠 2：凡購 StayDreaming Original 系列手機殼可享 92 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Offer 1: This offer is not applicable to StayDreaming Original Selection phone cases. 
• Offer 2: This offer is only applicable to StayDreaming Original Selection phone cases. 
• 優惠 1：此優惠不適用於 StayDreaming Original 系列手機殼。 
• 優惠 2：此優惠只適用於 StayDreaming Original 系列手機殼。 
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Playful Store 

 

M2-114, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy HK$10 off upon net spending of HK$200 on regular-priced items. 
• Receive a Special Edition Kai Tak Edition B.Duck for free upon net 

purchase of HK$500. 
購物滿淨價 HK$200，可享 HK$10 折扣優惠。 
購物滿淨價 HK$500，可獲啟德體育園特別版 B.Duck 一隻。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• This offer is only applicable to regular-priced items. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠只適用於正價貨品。 

 
 

Personal Care & Beauty 美容及個人護理 
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LaPalma Hair Salon 

 

M3-307, Level 3, Mall 3 

• Enjoy 10% off on hair dye, hair treatment and perms. 
• Enjoy Free Scalp Experience: 3D scan follicle diagnostic + Mesotherapy 

nano corneum removal upon any purchase. 
到店染髮、髮質護理、電髮，即享 9 折優惠。 
到店消費即享免費 3D 毛囊素描診斷 + 納米水光角質移除頭皮體驗 1
次。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Each person can only enjoy the offer once during the promotion. 
• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
• 活動期間每人僅限享受一次優惠。 
• 此優惠不與其他優惠同時使用。 

 
 

Home and Electronics 家居及電子用品 
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Simmons 
蓆夢思 

 

M2-417, Level 4, Mall 2 
 
 

• Enjoy HK$500 off upon purchase of HK$15,000 or above 
• Receive a free pillowcase box set with every mattress purchase! 

單一消費滿 HK$15,000 或以上，即享 HK$500 折扣優惠。 
購買任何床褥即送枕套禮盒。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• These offers are not applicable to discontinued items. 
• 此優惠不適用於停產商品。 
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merchants at the Participating Mall* by spending with Eligible BOC Credit Card (including Eligible 
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推廣期內，客戶以香港發行印有中銀標誌的中銀信用卡(包括合資格流動支付)或內地發行並印有
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Top Bowl  
Tenpin Bowling 

 
M1-301 & M1-302,  

Level 3, Mall 1 

• Enjoy a 5% off on the entire bill upon spending of HK$350 or above on 
weekdays (Monday to Friday) / spending of HK$650 or above on 
holidays (Saturday, Sunday, public holidays, and eves). 
於平日(星期一至五) 消費滿 HK$350 或以上 / 假期 (星期六、日、公眾

假期及前夕) 消費滿 HK$650 或以上，可享全單 95 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• This offer is valid for a single transaction and cannot be split across multiple visits. 
• This offer cannot be used for group reservations (School/ Corporate booking) or competitions 

organized by Top Bowl. 
• This offer cannot be combined with other promotions, discounts, or vouchers. 
• In case of any dispute, Top Bowl Tenpin Bowling reserves the right to make the final decision. 
• 此優惠折扣僅適用於單筆交易，不可分開使用於多次消費。 
• 此優惠不適用於團體（學校/公司）預約/ 本球館舉辦之比賽消費。 
• 此優惠不可與其他促銷活動、折扣或優惠券同時使用。 
• 如有任何爭議，「Top Bowl」保留最終決定權。 
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Crayon Shinchan 
"Space & Time 

Adventure" Interactive 
Exhibition 

蠟筆小新《玩轉！時空

大冒險》互動體驗展 
 

Level 4, Kai Tak Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon ticket purchase. 
購買門票可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is valid for a single transaction and cannot be split across multiple visits. 
• This offer is only redeemable for ticket purchases at the Kai Tak Mall 2 Exhibition Ticket Office. 
• 此優惠折扣僅適用於單筆交易，不可分開使用於多次消費。 
• 此優惠折扣僅限於啟德零售館 2 展覽售票處現場購買門票時適用。 

 

 


